

CHRISTMAS & YEAR-END FLASH DEAL

In this lively and gratitude-filled season, Nefful International is excited to introduce a limited-time special offer. Join us in celebrating a heartwarming Christmas and embracing the arrival of 2024. Share in the joy by extending heartfelt blessings to your family and friends! Our company will be launching the 'Christmas & Year-End Flash Deal' from December 21st to December 28th. Our wish is for everyone to enjoy the festive season and welcome the new year with companions and loved ones.

★ The limited-time special is as follows:

Make a single purchase of one BI031 NEORON® Dual Purpose Blanket Cover (Double) in any color and receive a complimentary BI013 Summer Blanket during the promotion period.

★ Terms and conditions :

1. Promotion period is valid from 12.21.2023 till 12.28.2023, applicable to walk-in purchase, e-mail and/or fax orders only (not available on NIShop)
2. The availability of products and complimentary gifts is limited. The promotion will end if sold out or depleted before the anticipated time.
3. Each distributor number is eligible to purchase a designated bedding item and receive a complimentary gift. Orders submitted for this promotion should exclusively specify the designated promotional item.
4. No amendments on orders or combining orders are permitted after payment has been made.
5. This promotion is not valid in conjunction with other ongoing promotions, payment with product vouchers is not applicable, unless stated otherwise.
6. Products exchange is not allowed for this promotion; and the complimentary gift cannot be obtained through an exchange process.
7. In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.
8. Nefful International reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.

12.21.2023

XMAS & YEAR-END flash deal

12.21.2023 ~ 12.28.2023

Purchase a **BI031 NEORON® Dual Purpose Blanket Cover (Double)**
and receive a **FREE BI013 Summer Blanket**
*Limited to 1 set per distributor number



**BI031 NEORON® Dual Purpose
Blanket Cover (Double)**
Price: **\$1,715.40**



**Gift Value
\$522.00**

**BI013
Summer Blanket**
 Peach Puff

FREE

Available colors:

- Sky Blue
- Cherry Pink
- Serenity Blue
- Peach



12/08 Autoship
12/25 Closed for Christmas Holiday
12/28 Volume Closing @ 5pm
12/29 Closed for Inventory

Nefful USA
18563 Gale Avenue , City of Industry, CA 91748
☎ (626) 839-6657 ✉ info@neffulusa.com 🌐 neffulusa.com



NEFFUL
INTERNATIONAL

Terms & Conditions

- i. Promotion period is valid from 12.21.2023 till 12.28.2023, applicable to walk-in purchase, e-mail and/or fax orders only (not available on NIShop)
- ii. The availability of products and complimentary gifts is limited. The promotion will end if sold out or depleted before the anticipated time.
- iii. Each distributor number is eligible to purchase a designated bedding item and receive a complimentary gift. Orders submitted for this promotion should exclusively specify the designated promotional item.
- iv. No amendments on orders or combining orders are permitted after payment has been made.
- v. This promotion is not valid in conjunction with other ongoing promotions, payment with product vouchers is not applicable, unless stated otherwise.
- vi. Products exchange is not allowed for this promotion; and the complimentary gift cannot be obtained through an exchange process.
- vii. In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.
- viii. Nefful International reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.

聖誕有妮 歲末感恩限時特惠

在這繽紛且充滿感恩的季節，妮芙露國際特別推出了限時特惠活動，盼與妮一起歡度溫馨聖誕，喜迎全新 2024，為您的親朋好友獻上一份幸福滿滿的祝福吧！公司將於 2023 年 12 月 21 日~12 月 28 日推出「聖誕有妮 歲末感恩限時特惠」祝願人人都能陪伴夥伴與摯愛之人共度佳節迎新年。

★ 限時特惠內容如下：

凡於活動期間，以單張訂單購買「BI031 妮美龍兩用被套 (高雅系列) (雙人) (顏色任選)」一床，即可獲贈「BI013 夏日薄毯」一床。

★ 條件與規則：

1. 此特惠活動期間為 2023 年 12 月 21 日至 2023 年 12 月 28 日止；限現場、電子郵件及傳真下單（妮購物網恕不適用）。
2. 商品及贈品數量有限，如提前售（送）罄，活動即終止。
3. 每位買受人編號限購一床，並僅限兌換一床贈品，請以單張訂購單單獨填寫參與本活動。
4. 所有訂單付款完成後，恕不得更改或合併訂單。
5. 本活動不與任何活動合併計算，亦不受理商品抵用券，除非另作聲明。
6. 本活動指定商品及贈品恕不接受退換貨，且不得以換貨方式取得贈品。
7. 解約退貨時，須將贈品退還公司。
8. 妮芙露國際保有更改及解釋活動內容之權利。

12.21.2023

聖誕有妮

歲末感恩限時特惠

12.21.2023 ~ 12.28.2023

單張訂單購買BI031妮美龍兩用被套 (高雅系列) (雙人) 一床,

即可 **獲贈** BI013夏日薄毯一床

*每位買受人編號限購一床



BI031 妮美龍兩用被套
(高雅系列) (雙人)

售價: \$1,715.40

BI013
夏日薄毯


○ 蜜桃粉

Gift Value
\$522.00

FREE

顏色選項:

- 天空藍
- 櫻花粉
- 寧靜藍
- 粉桔

 12/08 Autoship
12/25 Closed for Christmas Holiday
12/28 Volume Closing @ 5pm
12/29 Closed for Inventory

Nefful USA
18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748
☎ (626) 839-6657 ✉ info@neffulusa.com 🌐 neffulusa.com

N50 **NEFFUL**
CO-CREATING 50 YEARS SINCE 1973
INTERNATIONAL

條件與規則

- i. 此特惠活動期間為 2023年12月21日至2023年12月28日止;限現場、電子郵件及傳真下單(妮購物網恕不適用)。
- ii. 商品及贈品數量有限,如提前售(送)罄,活動即終止。
- iii. 每位買受人編號限購一床,並僅限兌換一床贈品,請以單張訂購單單獨填寫參與本活動。
- iv. 所有訂單付款完成後,恕不得更改或合併訂單。
- v. 本活動不與任何活動合併計算,亦不受理商品抵用券,除非另作聲明。
- vi. 本活動指定商品及贈品恕不接受退換貨,且不得以換貨方式取得贈品。
- vii. 解約退貨時,須將贈品退還公司。
- viii. 妮芙露國際保有更改及解釋活動內容之權利。